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Abstract (en)
The package (10) has an elongated package band (23) attached between the package and an outer envelope (11). The package band is corroded
when removing the outer envelope by co-operation of the outer envelope to a tear strip (19). The package band is separated when removing the
outer envelope and/or operating the tear strip such that sections (24, 25) of the package band are adhered on a film of the outer envelope and/or on
the tear strip based on connection at the package. The package band is arranged transverse to a wear strip. An independent claim is also included
for a method for manufacturing a package.

Abstract (de)
Eine quaderförmige Packung (10), insbesondere für Zigaretten, ist von einer Außenumhüllung (11) aus Folie umgeben. Diese wird mit Hilfe eines
Aufreißstreifens (19) entfernt. Eine Steuerbanderole (23) ist im Bereich einer Rückwand (14) der Packung (10) an dieser angebracht, derart, dass
beim Betätigen des Aufreißstreifens bzw. beim Entfernen der Außenumhüllung (11) die Banderole (23) entlang mindestens einer Perforationslinie
(29) durchtrennt wird, derart, dass ein Teilstück (24) in Verbindung mit der Packung (10) und ein anderes Teilstück (25) in Verbindung mit der
Außenumhüllung (11) bleibt.
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